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Abstract (en)
Shorts of the type comprising two elements surrounding the thighs and a belt having a part, possibly padded, in contact with the climber's body and
a strap which, having a width less than that of the padded part and surrounding the latter, is fitted with means of closing upon itself. According to
the invention, the part (7) in contact with the climber's body is made in two sections, a first section (7a) on which the strap (8) is fixed over its entire
length of contact with it, and a second section (7b) mounted in a sliding manner on the strap, with the possibility of overlapping the first section, at
least at one of the ends of the latter. Application to producing shorts with an adjustable belt length. <IMAGE>

Abstract (fr)
Cuissard du type comprenant deux éléments entourant les cuisses et une ceinture présentant une pièce, éventuellement rembourrée, venant
au contact du corps du grimpeur, et une sangle qui, de largeur inférieure à la pièce rembourrée et entourant celle-ci, est équipée de moyens de
fermeture sur elle-même. Selon l'invention, la pièce (7) venant au contact du corps du grimpeur est réalisée en deux parties, une première partie
(7a) sur laquelle est fixée la sangle (8) sur toute sa longueur de contact avec elle, et une seconde partie (7b) montée coulissante sur la sangle, avec
possibilité de chevauchement de la première partie, au moins à l'une des extrémités de celle-ci. Application à la réalisation d'un cuissard à longueur
de ceinture réglable. <IMAGE>
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